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Verslaggeving 

 

1. Voorstelling door de Hulster (nog te bevestigen) 
 

Is voor de volgende keer 

 

Algemene voorstelling 

 

Warme uitnodiging voor 100km Genk aanstaande weekend 

 

2. Verslag vorige vergadering 

 

Het verslag van de vergadering van 02/12/2021 is goedgekeurd. 

 

3. Tournée Minérale 
 

Te bekijken wat er dit jaar gebeurd is. Insteek is naar 50 plussers niet dagelijks meer te 

drinken; maar bewuster om te gaan hiermee. Er is vooral gesensibiliseerd. Er was geen animo 

rond.  Hoe zien we dit naar volgend jaar toe : Wat kan er anders? Wat kan er beter?  

 

Te bekijken of het concept kan aangepast om de mensen te motiveren.  

Alternatief om doorheen de week niet te drinken en wel in het weekeinde. Of elke maand 1 

week niet drinken, vb. eerste week van de maand.  

Ook interessant mee te surfen met BV’s. Ook inzetten op de alternatieven als mocktails. 

Eventueel de horeca hierbij betrekken, zoals eerder aangegeven.  

 

4. Generatie Rookvrij 

 

LOGO heeft met verschillende sportfunctionarissen samengezeten om sporthallen en co 

rookvrij te maken. Bedoeling om alle gemeentelijke infrastructuren rookvrij te maken, en pas 

in tweede instantie privé sportclubs, vanuit het idee dat de gemeente eerst het goede voorbeeld 

geeft. Het betekent vooral niet in het zicht van kinderen te roken. Het is in dat opzicht niet een 

volledig rookverbod. De focus ligt op sensibiliseren, niet op sanctioneren. Dit is van 

toepassing op alle gemeentes.  

Momenteel wordt bekeken over welke sites het concreet gaat.  

 

De rookstop cursus is geannuleerd geworden wegens te weinig deelnemers (4). Deze 

deelnemers hebben wel een aanbod gekregen bij een andere cursus of ze zijn individueel 

begeleid.  

Door de corona uitbraak zijn de brieven pas in januari verstuurd, waardoor we mogelijk ook 

te laat waren met deze actie.  
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5. Mentaal welbevinden 
 

- Evaluatie van de inspiratieboxen : verdeeld onder scholen, vol materialen rond ggz 
waar scholen mee aan de slag kon gaan. De evaluatie is nog niet door iedereen 
ingevuld, maar de reactie is zeer positief. Er wordt materiaal bijbesteld. Huizen van 
het Kind zetten sterk in op Warme William. De Warme William maakte veel lawaai in 
het AC, als alternatief is er ook een Warme William pak. Hiernaast is er de Warme 
William bank.  

- Naar mentaal welzijn kunnen we kijken wat er in de gemeenten rond steden 
beschikbaar is, zoals TEJO huizen, gemotoriseerde buddies, … 

- Een actie rond cyberpesten is een van de zaken die uit de evaluatie kwam, naast 
extra aandacht voor kleuters.  

- Meer infobrochures naar ouders om de drempel naar hulpverlening te verlagen. Ook 
iets op het niveau van BUSO nodig.  

-  Er is een nieuwe conventie voor eerstelijnspsychologen. Het gaat om een zeer 
beperkte subsidie die over de eerstelijnszone verspreid wordt, met 2 x 8u per 
gemeente. Het is gericht op zij die nog nooit psychologische hulp gekregen hebben. 
Er is echter wrevel bij de psychologische kring, waardoor dit niet zo vlot loopt. Het is 
sowieso een deeltijds engagement.  

 

6. Beweegroutes 
 

- We willen de huidige beweegroutes meer onder de aandacht brengen. Er zijn 
postkaartjes met de beweegroute en reclame voor de BOV coach Anastassia. Het zal 
ook nog opnieuw in de infokrant gezet.  

- Een bijkomende vraag is een nieuwe beweegroute te starten.  
- Troostpad : de snelbinders hebben het begeven en de plakkaatjes liggen overal; het 

pad zelf is moeras. Vraag om houtsnippers te leggen op het stuk waar je net het bos 
uit bent om niet meer met je enkels in de modder te zitten.  

- Wim Moons brengt dit voor op het college 
 

- Beweging op verwijzing (Anastassia) : er waren 15 doorverwijzingen door huisartsen, 
daar waar er een doorverwijsbrief nodig is. Het is de bedoeling om de coach voor te 
stellen op de huisartsenkring. Gisteren was er een webinar hierover en er waren meer 
dan 100 deelnemers.  

 

Hoe extra aandacht voor de beweegroutes :  

- Herhaling : het komt terug op info en op de website 
- Opnieuw delen op de Facebook pagina : je zijt van Everberg, van Kortenberg, …  
- Opnieuw organiseren van de wandelingen onder begeleiding van de BOV coach 

 

7. Hitteplan 
 

We hebben een hitteplan en dit up to date brengen. In de gegeven omstandigheden staat dit on 

hold. We werken daarom dit jaar met het oude hitteplan.  

Sensibilisering, materialen bestellen en er zijn netwerken om te zorgen voor de meest kwetsbare 

groepen.  
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8. Varia 
 

Tony en Nathalie : 

Naast de azalea’s worden nu ook orchideeën aangeboden in het kader van Kom op tegen 

kanker, als privé initiatief. Focus op Hertog Jan en het rusthuis in Erp Kwerps. Er zijn 4 

generaties die plantjes verkopen. De orchideeën zijn gestegen en op het bedrag van 10€ gezet 

opdat de prijs in het bereik van iedereen blijft. Timing : de week voor moedertjesdag. Na een 

drietal weken leveren in Noah naast andere locaties. Info wordt online doorgestuurd.  

 

Rika :  

Mensen uit Oekraïne zijn met weinigen gevaccineerd op het vlak van covid, mazelen, …  

Vraag om hier aandacht voor te hebben zodat mensen zich registreren.  

 

Wim : info over OekraÏne :  

3/3 is vraag gesteld naar vrijwilligers 

12/3 : 40-tal particulieren met aanbod met 140 plaatsen, in UPC kunnen ze 24 mensen 

huisvesten. Er zijn mensen die kunnen tolken die Russisch praten. Het LOI is on hold gezet en 

er worden nu Oekraïers opgevangen.  

 

Mooi maar focus, langere duur, vrouw en kdn dus screening op match.  

Registratie loopt vierkant in Brussel. Burgerzaken moet het volgende stadium doen, politie 

moet checken woonplaats, bij A kaart hebben ze recht op financiële tegemoetkoming en op 

wegwijs waardoor deze mensen een traject gaan volgen bij onze diensten. Het zijn heel veel 

stappen. Er is in kaart gebracht wat onze gemeente aankan. Nu al 90 leefloners, SA is 

knelpunt beroep, binnen sociale dienst hebben we onze limieten.  

 

We vangen mensen op in fasen : LOI – UPC – privé markt eerst huizen en B&B, en dan pas 

echt samenleven  

Er zijn reeds Oekraïeners opgevangen, noodkreet, kunnen het niet meer aan en beroep op 

gemeente. Er gaat gerucht rond dat je vergoeding krijgt van 400€. LOI huis zit hierdoor al vol. 

Maandag zal die procedure opgestart worden.  

 

Abdij bericht : opvangen maar gemeente moet de rest doen 

Axis : 10 kamers vrij maken.  

 

Diensten moeten beschermd want de andere diensten moeten doorlopen.  

 

In andere gemeente : werken met vrijwilligers en soort coördinatie van vrijwilligers 

Opvang – taal - …   

Mensen 1 maal per week samenbrengen in Berkenhof 

Voedselbedeling – gelden voor de kapstok.  

 

Budget : 1000€/gemeente voor drie maanden 

 

Inzamelacties : niet voor gekozen want er is geen locatie voor stockage, ook niet bij de 

nieuwe locaties.  

 

Mooi initiatief in Leuven : rugzakje vol hoop voor kdn.  
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Familiehulp : project Missing ikv dementie 

Rusthuizen, thuiszorg, en co werken hierin samen 

 

9. Datum volgende vergadering Welzijnsraad 

 

16 juni 2022 om 19u, Berkenhof bij veilige omstandigheden, Raadzaal bij corona risico 

 

 

Verslag : Ingrid Declunder 

 

 


